
Graag	wens	ik	jullie	allen	een	goed	en	gezond
nieuwjaar.	Op	zondag	21	januari	tijdens	de
nieuwjaarsborrel	is	er	volop	gelegenheid	elkaar
persoonlijk	te	ontmoeten	onder	het	genot	van	een
drankje	en	een	hapje!	Er	speelt	het	nodige	in	en	om
onze	wijk,	dat	maakt	het	belang	om	onze	stem	te
laten	horen	ook	in	2024	groot.	In	deze	nieuwsbrief
lees	je	daar	meer	over.

We	zijn	van	start	gegaan	om	de	viering	van	100
jaar	Hoge	Dennen	in	2025	voor	te	bereiden.	Ik

ervaar	veel	enthousiasme,	dat	is	mooi	om	te	zien!	Wil	je	meedenken	of	meewerken	dan	is	die
hulp	van	harte	welkom.	We	hebben	nog	een	aantal	specifieke	vragen	qua	hulp	en	expertise.
Ook	daar	lees	je	meer	over	in	deze	nieuwsbrief.		

Gezien	dit	alles	is	het	heel	fijn	dat	het	bestuur	weer	op	sterkte	is	met	de	komst	van	Yvon
Horsten	en	Frank	Taal.	Samen	met	de	ervaren	Angelien	en	Wim	vormen	we	nu	een	goed	en
veelzijdig	team!	De	ledenvergadering	heeft	afgelopen	november	ingestemd	met	de	benoeming
van	Frank.	Yvon	heeft	zich	daarna	gemeld,	dus	die	benoeming	zal	op	de	eerstvolgende
ledenvergadering	worden	voorgesteld.	Ik	ben	blij	met	haar	komst	en	ook	dat	ze	alvast	volledig
wil	meewerken	in	het	bestuur.

Corien	Wortmann,	voorzitter	bestuur
Reacties	zijn	welkom	op	info@hogedennen.nl

Maandag	18	december	vond	een	eerste	overleg	plaats
met	Pieter	Horst	van	Projectontwikkelaar	Rialto	BV,	die
als	opdracht	heeft	een	plan	te	maken	voor	de
renovatie	van	winkelcentrum	Kerckebosch.	Namens
Hoge	Dennen	waren	Wim	de	Braak	en	Frank	Taal
aanwezig.	Ook	was	wijkvereniging	Kerckebosch
vertegenwoordigd.

Pieter	Horst	gaf	aan	dat	nu	oriënterende	gesprekken	met	winkeliers,	gemeente,	wijkorganisaties
etc.	plaatsvinden	t.b.v.	de	planontwikkeling.	Uitgangspunt	daarbij	is	dat	de	woningen	boven	de
winkels	blijven	bestaan.	Ook	bleek	dat	het	alleen	gaat	om	het	deel	vanaf	de	fietsenwinkel	tot	en
met	de	Prinses	Marijkelaan.	Daar	vindt	nu	de	leegstand	en	verpaupering	plaats.

Tijdens	het	gesprek	werden	diverse	verbeterpunten	en	wensen	genoemd:

Er	is	geen	goede	‘verbinding’	tussen	publiekstrekker	Albert	Hein	met	de	rest	van	het
winkelcentrum	op	Hoog	Kanje	en	de	Prinses	Marijkelaan.
De	winkeliers	zijn	van	mening	dat	er	te	weinig	parkeerplaatsen	zijn.
Geconstateerd	werd	dat	de	laatste	jaren	de	diversiteit	van	de	winkels	en	de	kwaliteit
achteruit	is	gegaan	en	dat	de	leegstand	heeft	geleid	tot	een	gevoel	van	onveiligheid.

Genoemde	wensen	zijn	onder	andere:	gezellige	horecagelegenheid,	terras,	diversiteit	aan
kwalitatief	hoogwaardige	winkels	en	behoud	van	het	huidige	groen.

Als	suggestie	is	gesproken	om	de	huidige	winkels	(deels)	om	te	zetten	in	woningen.	Er	was
discussie	over	de	(on)wenselijkheid	van	een	tweede	(goedkope)	supermarkt.	Vanuit	Rialto	werd
aangegeven	dat	herontwikkeling	met	nieuwe	aantrekkelijke	winkels	altijd	tot	meer
verkeersstromen	leidt	en	dat	dit	een	dilemma	is	gelet	op	bewonerswensen.	Hiervoor	zal	een
compromis	gezocht	moeten	worden.	In	dit	kader	werd	er	door	de	wijkverenigingen	opgemerkt
dat	bij	de	herontwikkeling	de	focus	zou	moeten	liggen	op	de	wijk	en	de	buurt	zelf.	Een	nog	meer
aanzuigende	werking	van	buiten	de	wijk	moet	worden	tegengegaan.	Deze	visie	wordt	ook	door
de	gemeente	uitgedragen:	in	de	‘Eerste	Zeister	Omgevingsvisie	2022-2025’	staat	met
betrekking	tot	de	buurt	Kerckebosch	en	Hoge	Dennen:	“Wijkvoorzieningen	zijn	gewenst,
bovenwijkse	functie	echter	beperken,	of	minstens	de	effecten	beperken	(‘stop	de	groei’)”.

Met	de	informatie	uit	de	diverse	gesprekken	gaat	Rialto	begin	2024	een	aantal	scenario’s	voor
de	renovatie	ontwikkelen	die	met	de	diverse	belanghebbende	worden	besproken.	Dit	moet
uiteindelijk	leiden	tot	een	finaal	plan.	Wij	zullen	u	informeren	zodra	wij	de	scenario’s	ontvangen
hebben	en	uw	reactie	daarop	vragen.	Pieter	Horst	sprak	overigens	de	verwachting	uit	dat	voor
de	realisatie	van	dit	plan	het	huidige	bestemmingsplan	zal	moeten	worden	aangepast,	hetgeen
impliceert	dat	het	hele	project	een	aantal	jaren	gaat	duren.

In	de	vorige	nieuwsbrief	schreven	we:	De
gemeente	is	stellig	van	plan	de	Oranje
Nassaulaan	ingrijpend	aan	te	pakken.	Dat
gebeurt	vanuit	de	wens:	hoge	snelheden
aanpakken,	veiligheid	vergroten,	en	alle
overbodige	doorgaande	verkeer	(uit	de
hele	wijk!)	weren.	Het	plan	is	nog	niet
een	definitief	ontwerp,	maar	de
hoofdlijnen	zijn:	hoofdrijbaan	versmallen,
toename	aantal	drempels/plateau’s,
ventwegen	met	grote	waarschijnlijkheid	terugbrengen	tot	fietspaden.	De	ongelukkige	rotonde
Hoog	Kanje	wordt	waarschijnlijk	weer	een	kruispunt,	en	de	situatie	tussen	Hoog	Kanje	en	de
Arnhemse	Bovenweg	(Kerckeboschschool!)	wordt	sterk	verbeterd.

Deze	tekst	en	de	aandacht	die	er	tijdens	de	ALV	was,	hebben	geleid	tot	veel	reacties.	Vooral	het
plan	om	eventueel	de	ventwegen	terug	te	brengen	tot	louter	fietspaden	levert	erg	veel
weerstand	op.	Wij,	als	verkeerscommissie,	kunnen	ons	dat	heel	goed	voorstellen.	Ook	al	omdat
de	inritten	in	die	situatie	verlengd	moeten	worden	(tussen	de	bomen	door)	tot	aan	de
hoofdrijbaan.	Wij	hebben	altijd	twijfels	gehad	bij	deze	optie,	en	de	gemeente	weet	dat.
Wij	hebben	ambtelijk	al	eerder	aangegeven	dat	hierover	pas	besloten	moet	worden	nádat	de
bewoners	uitgebreid	zijn	geconsulteerd.	Wij	weten	dat	er	ooit	ook	een	schetsontwerp	is	geweest
waarin	de	ventwegen	wel	veiliger	werden	gemaakt,	maar	ook	gewoon	toegankelijk	bleven.
Enkele	bewoners	van	de	Oranje	Nassaulaan	zijn	van	deur	tot	deur	gegaan,	en	zij	vonden	een
forse	meerderheid	van	de	bewoners	die	vóór	het	handhaven	van	de	ventwegen	zijn.
Dat	is	van	groot	belang	om	te	weten.	Het	is	dus	echt	tijd	voor	een	overleg	tussen	gemeente	en
bewoners	waarin	nog	echt	ruimte	is	voor	inhoudelijke	aanpassingen.
Als	VC	hebben	wij	dit	ambtelijk	aangekaart,	daarnaast	hebben	de	voorzitters	van	Hoge	Dennen
en	Kerckebosch	samen	een	brief	aan	de	wethouder	Verkeer	en	onze	wijkwethouder
geschreven.	Dat	heeft	ambtelijk	aan	de	VC	de	mededeling	opgeleverd	dat	er	in	januari	(of
februari?)	een	bijeenkomst	wordt	georganiseerd.	Wij	weten	nog	geen	datum,	zodra	die	bekend
is	sturen	we	een	bericht	per	mail	aan	jullie	als	leden.

Verkeerscommissie	Hoge	Dennen	/	Kerckebosch
Heb	je	vragen	of	wil	je	meedoen:	mail	naar	vchogedennenkerckebosch@gmail.com.

Wat	is	er	zo	leuk	aan	de	geschiedenis	van	100	jaar
Hoge	Dennen?

Je	komt	de	meest	sprookjesachtige	foto's	tegen	die	op
een	steenworp	afstand	van	je	huis	zijn	genomen.	Deze
foto	is	van	18	juni	1932,	gemaakt	bij	de	opening	van
het	Dierenpark	bij	het	Jagershuis.

In	het	midden	burgemeester	Van	Tuyl	van
Serooskerken,	links	Willem	Kolfschoten	van	het

Jagershuis	en	rechts	heer	B.	Balhuizen.	Wie	hij	was?	Ja,	dat	horen	jullie	pas	later	als	de
publicatie	over	het	100-jarig	bestaan	van	de	wijk	klaar	is.

Doe	je	ook	mee?	Dan	hoor	je	het	vast	al	veel	eerder!

Op	20	november	ontvingen	wij	als	bewonersvereniging	een	mailtje
met	de	vraag:	of	wij	de	aankondiging	van	een	inloopavond	op	28
november	in	de	wijk	konden	verspreiden.	Het	ging	over	het
ontwerp	van	een	rotonde	in	de	kruising	Jagersingel	/
Woudenbergseweg.	Wij	wisten	als	VC	van	dat	idee	en	hadden
meermaals	verzocht	om	in	de	ontwerpfase	betrokken	te	worden.
Maar	dat	was	dus	niet	gebeurd.	Lang	verhaal	kort.	Wij	hebben
onze	leden	geïnformeerd,	en	ook	bewoners	van	Kerckebosch
(waren	volledig	vergeten	door	de	gemeente)	erbij	gehaald.	Ook
hebben	we	contact	gezocht	met	de	vereniging	Lyceumkwartier.

Het	resultaat	was	een	voor	de	gemeente	onverwacht	grote	en	ook	onverwacht	heftige
weerstand	tegen	een	rotonde.	De	huidige	kruising	met	verkeerslichten	functioneert	goed	en	een
rotonde	zonder	voorrang	voor	fietsers	(terwijl	die	elders	in	Zeist	wél	voorrang	hebben)	geeft	een
groot	gevoel	van	onveiligheid.	Voor	alle	helderheid:	concrete	ongevalscijfers	geven	zeker	geen
aanleiding	de	situatie	te	wijzigen.

Wij	hebben	vanuit	drie	wijken	samen	een	overleg	op	ambtelijk
niveau	gehad	en	de	drie	besturen	hebben	om	een	bestuurlijk
overleg	op	korte	termijn	gevraagd	bij	de	wethouder	Verkeer.	In
algemene	zin	volgt	uit	onderzoek	dat	een	rotonde	veiliger	is
dan	een	gewoon	‘koud’	kruispunt.	Maar	hier	is	de	situatie
absoluut	niet	‘gewoon’.	De	argumenten	die	de	gemeente
gebruikt	voor	de	aanleg	van	een	rotonde	hebben	ons	zeker
niet	kunnen	overtuigen.	De	bal	ligt	nu	weer	even	bij	de	gemeente.	Zodra	we	meer	weten	komt
er	ook	over	dit	onderwerp	een	extra	bericht	per	mail.	Zie	hier	ook	het	recent	verschenen	artikel
in	de	Nieuwsbode.

Verkeerscommissie	Hoge	Dennen	/	Kerckebosch
Heb	je	vragen	of	wil	je	meedoen:	mail	naar	vchogedennenkerckebosch@gmail.com

Interview	met	Femke	van	Brussel
Femke	van	Brussel	is	actief	bij	Stop4deroute.
Deze	actiegroep	wil	voorkomen	dat	er	een	vierde
aanvliegroute	naar	Schiphol	komt.	Femke	woont
in	de	Amalia	van	Solmslaan	en	is	ook	lid	van	de
bewonersvereniging	Hoge	Dennen.	Goede	reden
om	van	deze	betrokken	bewoner	te	horen	wat	de
gevolgen	voor	Zeist	zijn.

Femke	vertelt	dat	de	gevolgen	voor	Zeist	enorm	zijn.	Als	we	nu	vliegtuigen	horen,	vliegen	ze	op
zo’n	4000	tot	5000	meter	hoogte.	Straks	vliegen	ze	onder	de	2000	meter.	En	dan	heb	je	het
over	zo’n	120	vliegtuigen	extra	per	dag.	Behalve	dat	dit	veel	lawaai	oplevert	betekent	het	een
aanslag	op	de	luchtkwaliteit.	Er	komt	veel	extra	ultrafijnstof	en	stikstof	in	de	lucht	en	dat	is
schadelijk	voor	gezondheid,	natuur	en	milieu.	De	onvolledige	verbranding	van	dalende
vliegtuigen	levert	nog	eens	extra	uitstoot	op	van	kankerverwekkende	stoffen	zoals	benzeen	en
formaldehyde.

Femke	sloot	zich	aan	bij	Stop4deroute	nadat	ze	met	knikkende	knieën	thuiskwam	van	een
informatieavond	over	de	vierde	aanvliegroute.	Ze	vond	het	onvoorstelbaar	dat	zo’n	extra
aanvliegroute	met	zo’n	enorme	impact	op	gezondheid,	natuur	en	milieu	zonder	verdere	inspraak
kan	worden	uitgerold.	Dit	terwijl	de	overlast	wordt	veroorzaakt	door	een	kleine	groep.	Het	gaat
om	8%	van	de	Nederlanders	die	heel	vaak	vliegen	en	om	de	groep	die	Schiphol	alleen	gebruikt
om	op	een	ander	vliegtuig	over	te	stappen.

Femke	wil	graag	dat	iedereen	zich	bewust	wordt	van	de	negatieve	gevolgen	van	de	luchtvaart.
Het	gaat	om	een	commerciële	sector	waar	slechts	een	kleine	groep	intensief	gebruik	van	maakt
en	een	kleine	groep	enorm	aan	verdient,	terwijl	heel	Nederland	last	heeft	van	de	ernstige
gevolgen	ervan.	Dit	gaat	op	alle	gebieden	ten	koste	van	de	leefkwaliteit.

Femke	zal	ons	via	de	nieuwsbrief	op	de	hoogte	houden	over	de	Vierde	Aanvliegroute.	Wie	meer
informatie	wil,	de	petitie	tegen	de	aanvliegroute	wil	tekenen,	of	iets	wil	doen,	kan	hiervoor
terecht	op	www.stop4deroute.nl.
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Bekijk	de	webversie

Van	de	voorzitter

Kennismaking	met	Frank
Mijn	naam	is	Frank	Taal	en	ik	ben	in	de	laatste	ALV	benoemd	tot	bestuurslid.	Ik	woon	samen
met	mijn	echtgenote	Marianne	al	ruim	30	jaar	met	veel	plezier	op	de	Frederik	Hendriklaan.	Wij
hebben	drie	zonen,	die	inmiddels	allemaal	het	ouderlijk	huis	verlaten	hebben	en	vier
kleinkinderen.

Sinds	medio	2020	ben	ik	met	pensioen,	maar	heb	daarna	de	nodige	tijd	en	energie	gestoken	in
het	voorzitterschap	van	de	bouwcommissie	voor	de	verduurzaming	van	de	flat	Kerckebosch	op
de	Prinses	Marijkelaan.	In	onze	wijkvereniging	zal	ik	mij	met	name	bezig	gaan	houden	met	de
onderwerpen	Winkelcentrum	Kerckebosch,	Duurzaamheid	en	de	diverse	activiteiten	in	de	wijk
(bijv.	borrels,	Koningsdag).	Daarnaast	ben	ik	secretaris	van	de	wijkvereniging.

Met	de	werkzaamheden	in	de	wijkvereniging	wil	ik	bijdragen	aan	de	instandhouding	en	verdere
verbetering	van	het	woon-	en	leefklimaat	in	onze	prachtige	wijk.

Kennismaking	met	Yvon
Mijn	naam	is	Yvon	Horsten	–	van	Santen.	Ik	ben	landschapsarchitect	van	beroep	en	heb	mijn
hele	werkzame	leven	op	mijn	vakgebied	gewerkt.	Inmiddels	ben	ik	al	weer	geruime	tijd	met
pensioen	en	bezig	met	verschillende	vrijwilligersactiviteiten.	

Ik	woon	sinds	32	jaar	met	veel	plezier	aan	het	Oranje	Nassauplein,	naar	mijn	mening	één	van
de	mooie	plekken	in	onze	wijk	Hoge	Dennen.	Kortgeleden	heb	ik	me	gemeld	als	bestuurslid	van
de	bewonersvereniging,	omdat	ik	mijn	kennis	en	ervaring	graag	voor	de	vereniging	wil	inzetten
Binnen	het	bestuur	zullen	het	groen	in	de	wijk	en	de	viering	van	het	100-jarig	bestaan	van	Hoge
Dennen	mijn	aandachtspunten	zijn.	

Duurzame	huizenroute
Zoals	in	de	vorige	nieuwsbrief	was	aangegeven,	waren	wij	voornemens	een	duurzame
huizenroute	te	organiseren	op	10	februari	en	hebben	toen	tevens	een	oproep	gedaan	om	input
te	geven	voor	invulling	van	deze	dag.	Op	basis	van	deze	input	is	besloten	een	andere	aanpak	te
hanteren	en	het	niet	vast	te	pinnen	op	één	dag.	We	willen	de	gelegenheid	geven	te	komen
kijken	en	praten	op	een	moment	dat	het	je	uitkomt.	
	
We	roepen	iedereen	op	die	meer	wil	weten	óf	delen	over	het	verduurzamen	van	zijn	woning	om
contact	met	ons	op	te	nemen.	Denk	hierbij	niet	alleen	aan	warmtepompen,	maar	ook	aan
zonnepanelen,	isolatie	en	energiebesparende	maatregelen.	Op	basis	van	je	vraag	zoeken	wij
de	meest	geschikte	buurtbewoner	uit	om	contact	met	je	op	te	nemen.	Dit	kan	leiden	tot	een
afspraak	en	bezoek	aan	huis	om	antwoord	te	geven	op	je	vragen	en	mee	te	denken	over
praktische	vervolgstappen.	Je	kunt	hiervoor	een	mailtje	sturen
naar	duurzaamhogedennen@gmail.com.	Wees	hierin	zo	specifiek	mogelijk	over	waar	je
tegenaan	loopt	en	waar	we	bij	kunnen	helpen.	

Naast	onze	duurzame	buurtbewoners	zijn	er	natuurlijk	ook	nog	andere	mogelijkheden,	mocht	je
advies	nodig	hebben.	Online	platform	'Mijn	groene	huis'	is	hier	een	uitstekend	voorbeeld	van.	
Als	je	je	op	de	nieuwsbrief	van	het	groene	huis	abonneert	wordt	je	regelmatig	geïnformeerd
over	wat	MGH	voor	je	kan	betekenen.	Zij	hebben	ook	ambassadeurs	beschikbaar	om	je	op	weg
te	helpen.	

Kortom,	we	horen	graag	wat	jou	bezighoudt	en	hoe	we	kunnen	helpen.	We	kijken	er	naar	uit	om
iets	van	je	te	horen!	

Renovatie	winkelcentrum	Kerckebosch

Mobiliteit	en	Verkeer
Er	is	veel	te	doen	op	het	gebied	van	verkeer.	Onze	actie	om	wijkbreed	aandacht	te	vragen	voor
de	plannen	Oranje	Nassaulaan	(ONL)	heeft	veel	reacties	opgeleverd.	Daarnaast	werden	we	last
minute	geconfronteerd	met	een	plan	om	het	kruispunt	Woudenbergseweg	/	Jagersingel	om	te
bouwen	tot	een	rotonde.	Aan	allebei	deze	onderwerpen	besteden	we	verderop	aandacht.

Louise	de	Colignyplein
De	gemeente	heeft	ons	zoals	beloofd,	zie	de	vorige	nieuwsbrief,	hun	ontwerp	voor	de
maatregelen	op	het	Louise	de	Colignyplein	gestuurd.	Die	hebben	we	inmiddels	met	de
betreffende	bewoners	besproken.	Daaruit	zijn	nog	zinvolle	aanvullingen	gekomen,	waarop	we	in
januari	een	reactie	van	de	gemeente	verwachten.	Rechtstreeks	overleggen	met	bewoners,
zoals	wij	dat	als	VC	kunnen	doen,	heeft	duidelijk	meerwaarde.	We	wachten	de	reactie	van	de
gemeente	af.

Verkeerstellingen
De	afspraak	met	de	gemeente	was	dat	er	in	oktober	verkeerstellingen	op	10	plekken	in	onze
wijk	zouden	plaatsvinden.	Die	zijn	wel	gestart,	maar	door	het	slechte	weer	stopgezet.	We
begrepen	dat	door	veel	regen	en	veel	blad	op	de	weg	de	apparatuur	niet	werkte.	Dus	de
nulmeting	vóór	eventuele	werkzaamheden	aan	de	ONL	hebben	we	nog	niet.	Toegezegd	is	dat
die	tellingen	in	maart	alsnog	worden	uitgevoerd.
Intussen	heeft	de	gemeente	ons,	en	ook	enkele	bewoners,	de	uitkomsten	van	TomTom-tellingen
toegezonden.	Daar	zit	geen	uitgebreide	toelichting	bij,	maar	volgens	ons	beslaat	dit	materiaal
een	(zeer)	beperkt	deel	van	het	verkeer.	Eén	van	de	leden	van	onze	commissie	heeft	kennis
van	voertuig	volg-	en	meetsystemen.	We	gaan	uitzoeken	wat	deze	gegevens	precies	inhouden
en	hoe	te	interpreteren.	Duidelijk	is	wel	dat	routegegevens	op	steeds	meer	manieren
beschikbaar	zijn,	voor	een	deel	ook	rechtstreeks	voor	ons	als	bewoners.	Waarschijnlijk	helaas
niet	gratis.

Hoge	Dennen	en	Kerckebosch
De	samenwerking	op	verkeersgebied	is	een	geslaagde	keuze!	We	vullen	elkaar	goed	aan.	Dat
was	al	heel	nuttig	rond	de	plannen	voor	de	Oranje	Nassaulaan	en	de	Kerckeboschlaan,	het	was
bijna	onmisbaar	bij	het	reageren	op	het	rotondeplan	Jagersingel.	Kerckebosch	zoekt	nog	een
tweede	vertegenwoordiger	in	onze	commissie.	Ken	je	iemand	die	dat	zou	kunnen	zijn,	geef	een
seintje!	Mail	naar:	vchogedennenkerckebosch@gmail.com.

Oranje	Nassaulaan

100	jaar	Hoge	Dennen

Doe	je	mee?
De	voorbereidingen	voor	de	viering	van	100	jaar	Hoge	Dennen	in	2025	zijn	gestart.	We	zullen	je
via	deze	nieuwsbrieven	op	de	hoogte	houden	van	de	voortgang	en	alvast	interessante	weetjes
delen.	Voor	nu	hebben	we	nog	een	aantal	specifieke	hulpvragen.

Een	enthousiaste	groep	wijkbewoners	werkt	aan	een	publicatie	over	de	rijke	100-jarige
geschiedenis	van	onze	wijk.	Er	is	al	het	nodige	verzameld,	maar	heb	je	nog	interessante
informatie	dan	is	dat	uiteraard	van	harte	welkom!	Ook	zijn	we	nog	op	zoek	naar	mensen	met
kennis	van	zaken	en/of	bruikbare	contacten	op	het	gebied	van	vormgeving	en	het	(laten)
drukken	van	onze	publicatie.

Vanuit	het	bestuur	gaan	Yvon	en	Frank	binnenkort	starten	om	activiteiten	voor	te	bereiden.	Het
gaat	om	activiteiten	die	aantrekkelijk	zijn	voor	jong	en	oud	en	we	zoeken	nog	mensen	die	willen
meedenken	en	meewerken,	dus	meld	je	als	je	daar	belangstelling	voor	hebt.

We	willen	ons	maximaal	inzetten	om	bewoners	van	alle	leeftijden	van	onze	wijk	te	bereiken,
daarvoor	zoeken	we	nog	versterking/expertise	op	het	gebied	van	communicatie.	Wil	je
meedenken	en	meewerken	dan	horen	we	dat	graag.	Het	gaat	om	het	verzamelen	van	ideeën,
en	om	werkzaamheden	zoals	bijvoorbeeld	communicatieboodschappen	voorbereiden,	(beheer
van)	e-mailadres,	hoe	kunnen	we	de	website	inzetten,	etc.

Heb	je	belangstelling	om	mee	te	doen	of	heb	je	daar	vragen	over,	stuur	gerust	een	mailtje	aan:
info@hogedennen.nl.

Rotonde	Jagersingel	/	Woudenbergseweg

Stop	de	Vierde	Aanvliegroute	naar	Schiphol

Enkele	belangrijke	links	en	emailadressen	sociaal	en	zorg
Binnenbos	|	MeanderOmnium
wijkinloophuiskerckebosch.nl
info@sociaalteamzeist.nl
vriendenvanhetbinnenbos.nl

Kijk	hier	wat	er	te	doen	is	in	het	Binnenbos.

Deze	e-mail	is	verstuurd	aan	{{email}}.•	Als	u	geen	nieuwsbrief	meer	wilt	ontvangen,	kunt
u	zich	hier	afmelden.	•	U	kunt	ook	uw	gegevens	inzien	en	wijzigen.	•	Voor	een	goede

ontvangst	voegt	u	info@hogedennen.nl	toe	aan	uw	adresboek.
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